
Grundejerforeningen Elmevang, Brøndby Strand 

 
 

Generalforsamling tirsdag den 24.april 2018 kl. 19.00  
hos Natasja og Christian (2) 
 

Til stede ved generalforsamlingen: Natasja og Christian, Mette og Michael, Preben og Jytte, Søren, Frank 
Hanne og Peter, Palle og Yiq, og Lis og John. 

 
 
 

REFERAT 
 

1. Valg af dirigent. 
John fra Elmevang 14 blev valgt. 

 
2. Beretning om foreningens virksomhed i det forgangne år.  

Da formanden var fraværende, blev det Palles (7) opgave, at fremlægge beretningen, 
denne indeholdt dog ikke noget af betydning, og blev herefter godkendt. Men forinden 
bød Palle de nyankomne Mette og Michael (4) velkommen, hvorefter de fremmødte 
medlemmer præsenterede sig enkeltvis. 

 
3. Aflæggelse af regnskab. 

Kassereren Frank (11) fremlage regnskab, som blev godkendt. 
 

4. Opfølgning af punkter fra sidste generalforsamling. 
Ingen punkter. 

 
5. Eventuelle forslag fra bestyrelsen og/eller medlemmer. 

Her var der derimod op til flere punkter. Frank foreslog, at kontingentet skulle 
forudbetales i modsætning til nu, hvor det betales bagud. Dette forslag blev vedtaget!  
Ny opkrævning fremsendes for 2018.  
Frank stillede også forslag om en risikofri investering af vores eller en del af vores 
opsparede midler, dette forslag blev ligeledes vedtaget. 
Frank havde forelagt manglende kontingent for 801, og var mødt med en negativ 
holdning, 801 mente ikke, at skulle betale. Dette førte til stor og intensiv diskussion, hvor 
Søren var yderst kontant i sin holdning, stort set mente Søren, at 801 på ingen måde skal 
være med, og dette synspunkt delte John.  
Man konkluderede at der var mange løse ender, bl.a. investering og 801.  
Palle kunne fremlægge en skitse, hvor Elmevang 2,4 og 6 er fritstillet med hensyn til 
medlemskab, dog med modifikationer.  
Forholdet til Ringebæk Søvej var også oppe at vende, vi har tidligere diskuteret forholdet 
til dem, men det faktum, at de anvender vores vej, og vi ikke anvender deres, gør vel at 
en afklaring om deres betalingsforhold i forbindelse med eventuelle reparationer af 
Elmevang bør afklares. Hanne mente i øvrigt, at de samlet på denne vej står for én 
parcels bidrag ved eventuelle reparationer. Hvor står det?  
Derfor var der enighed om, at bestyrelsen skulle træde ekstraordinært sammen og 
i ro og mag diskutere og eventuelt kontakte kommunen, således at vores 
vedtægter kan justeres. 



 
 

6. Valg af bestyrelse. 
Formand  Lasse (3) På valg Genvalgt frem til fraflytning 
Næstformand  Peter (9) Ej på valg 
Kasser  Frank (11) Ej på valg 
Bestyrelsesmedlem Anders (1) På valg Genvalgt 
Suppleant  Michael (4)  Nyvalgt 
 

7. Valg af revisor 
Revisor  Hanne (9) Ej på valg 
 

8. Fastlæggelse af kontingent 
Nuværende kontingent på 850,-   Bibeholdes 
 

9. Socialt arrangement. 
Åben grill aften gennemføres således: 
Frank  Torsdag   28. juni 
Christian og Natasja  Onsdag   4. juli 
Palle og Yiq   Torsdag  19. juli 
Preben og Jytte  Tirsdag   31. juli 
Peter og Hanne  Onsdag   8. august 
Søren og Birgitta  Onsdag   22. august 
John og Lis  Tirsdag   4. september 
 

10. Næste generalforsamling. 
Hvem lægger hus til?    
Det gør Anders tirsdag den 23. april 2019 klokken 19.00. 

 

11. Eventuelt mv. 

Generalforsamlingen afsluttet i god ro og orden 22.20. 

 

 

NB.: Referatet er udført efter bedste evne/hukommelse, da der ikke  

blev taget noget notat, og det er forelagt formanden inden udsendelse.  

Mvh John 

 

 
 

 


